
 
Protokół  posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

 
Nr 5/2008  w dniu 25 marca 2008 roku.  

 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 15.00 zakończono o godz. 16.10. 

  
L.p Imię i nazwisko Podpis 
1. Jacek Brzostowski    

Przewodniczący Komisji 
obecny 

2. Leszek Bodus    
Wiceprzewodniczący Komisji 

nieobecny 

3. Robert Woźniak  
 Sekretarz Komisji 

obecny 

4. Andrzej Zając obecny 
 

5. Marceli Marzyński obecny 
 

 
 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. Leszek Bodus 
2. _______________________ 
3. _______________________ 
 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Danuta Królczyk – Skarbnik Powiatu 
 
2. Michał Piechocki – Starosta Wągrowiecki 
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 
1.3. Badanie wykonania budżetu powiatu za 2007 rok. 

 
  

 
2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ  KOMISJĘ    
        ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
Przewodniczący Komisji przedstawił pismo Dyrektora Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych nr1 w Wągrowcu dot. wyjaśnienia faktury nr 1212/2007 z dnia 
13 kwietnia 2007 roku za materiały budowlane (załącznik nr 1 do protokołu). 

 
 
3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Posiedzenie Komisji rozpoczął Przewodniczący – Pan Jacek Brzostowski, który 

powitał członków komisji oraz przybyłych gości – Panią Danutę Królczyk Skarbnika 

Powiatu oraz Pana Michała Piechockiego Starostę Wągrowieckiego, a następnie 

przedstawił porządek posiedzenia. 

Potem głos zabrała Pani Skarbnik, która dokonała charakterystyki wykonania budżetu 

powiatu za rok 2007 po stronie dochodów i wydatków. Przedstawiła informację o tym, iż 

dochody powiatu w roku ubiegłym wyniosły 101,52% zaplanowanych, tj. 49.580.391,94 zł 

a wydatki – 96,23% zaplanowanych, tj. 51.249.587,41 zł. 

Następnie Pani Skarbnik przedstawiła w sposób szczegółowy dane dotyczące źródeł                

i struktury dochodów powiatu i wydatków. 

Członków komisji interesowało, czy placówki powiatowe w roku 2008 realizują 

zobowiązania z roku 2007? Jaka jest kwota nadwyżki budżetowej za ubiegły rok? W jaki 

sposób realizowano zakupy pomocy dydaktycznych do szkół i placówek oświatowych? 

Pytano także o wspólne inwestycje realizowane w porozumieniu z gminami z terenu 

powiatu, etc. 

Ustalono, że następne posiedzenie komisji odbędzie się 2 kwietnia o godzinie 15.00             

w Starostwie Powiatowym w Wągrowcu. 

Na tym posiedzenie komisji zakończono. 
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4. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

 
4.1. Zapytania: 
 

Komisja zwraca się z prośbą o wyjaśnienie procedur związanych z wyborem 
najkorzystniejszej oferty dot. zakupu materiałów budowlanych, wykorzystywanych do 
remontów pomieszczeń w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych nr1  w Wągrowcu. 

 
4.2. Opinie  -----------------------------  

 
 

4.3. Stanowiska  -----------------------  
 
 
4.4.  Wnioski   --------------------------  

 
 

                                                                                        
 

Protokołował:                                                          Przewodniczący Komisji:                 
    

    Robert Woźniak                                                             Jacek Brzostowski 

                                                                                     

 


